



الْمَدْرَسَةُ الْإِدْرِيْسِيَّةُ

Madrasah Idrisiah

Bukit Chandan, 33000 Kuala Kangsar, Perak Darul Ridzuan.
Telefon: 05-7761961 Telefax: 05-7768268
E-mail : mibckk@hotmail.com

“ Muslim Numrah Wahidah ”

Rujukan Kami : SPK. 2007001/2021

Tarikh : 29 Mac 2021

Kepada :

Pelajar Tingkatan 4 & 5 sesi 2021

TUAN,

TAWARAN MENYAMBUNG PENGAJIAN BAGI SESI PERSEKOLAHAN TAHUN 2021

Dengan hormatnya merujuk kepada perkara di atas.

2. Sukacita dimaklumkan bahawa anda telah ditawarkan untuk menyambung pengajian ke tingkatan * 4 & 5 bagi sesi persekolahan Tahun 2021. Bersama ini dilampirkan borang – borang yang berkaitan untuk dilengkapkan dan diserahkan pada hari pendaftaran. Semua bayaran hendaklah dijelaskan pada hari pendaftaran :

3. Sehubungan dengan itu anda dikehendaki mendaftarkan diri pada tarikh, masa dan tempat berikut.

Tarikh : 04 April 2021 (Ahad)
Masa : 2.00 -3.30 petang ; Ting.4 3.30 - 5.00 Petang ; Ting.5
Tempat : Dewan Utama Madrasah Idrisiah

4. Sekiranya anda tidak mendaftar diri pada tarikh dan masa yang ditetapkan, maka dengan sendirinya **tawaran ini akan terbatal**. Sila bawa surat tawaran ini (**asal**), **2 keping Gambar murid** ukuran paspod , Lampiran B (akuan peralatan larangan) & C (pakaian pelajar) yang telah ditandatangani oleh pelajar dan waris semasa mendaftar serta **slip gaji Ibumama/Penjaga (TERKINI)**, Borang PB2 (pengesahan jika tiada slip gaji @ bekerja sendiri) dan 1 Salinan (Kad pengenalan ibu/bapa/penjaga dan kad pengenalan Murid)

5. Semua maklumat ini muat turun dari web idrisiah.edu.my, bahagian semakan permohonan.

Semoga Allah Subhanahu Wa Taala menerima amalan baik kita. Wassalam

“BEKERJA KE ARAH BERIBADAH“

Saya yang Menjalankan Amanah,

*

(AF Khairul Anwar El Syazalli B. Musa)

b/p Pengerusi Lembaga Tadbir Madrasah Idrisiah Bukit Chandan Kuala Kangsar.

Penasihat Persatuan Bekas Pelajar Idrisiah

(SS Tan Sri Dato' Seri Dr Haji Harussani Bin. Haji Zakaria, PSM., DPMP., JSM., AMN., PKT., PJK.) Mufti Negeri

Perak Darul Ridzuan Y. Brs. Pengarah Jabatan Agama Islam Perak Darul Ridzuan. YDH Dato' Pengelola Bijaya

Diraja

*Perhatian: Surat ini tidak memerlukan tandatangan kerana ia menggunakan sistem cetakan terus computer

“ SEJAHTERA RAKYAT PERAK DARUL RIDZUAN ”



Sila catatkan rujukan Jabatan ini apabila berhubung